



HiNOUNOU

We are a Connected Healthcare & Intelligent Data Platform company, on a mission to empower the world's Seniors to live longer, healthier and happier, at home.

我们是一家医疗健康领域的科技公司，致力于用尖端科技服务老年人群体，成为子女不在父母身旁时的智能伴侣，让老年人更长寿、更健康、更幸福！

## HINOUNOU'S COMPREHENSIVE SOLUTION

Following a combined 12 years of R&D in 4 countries, with 4 Nobel Prize-winning University Hospitals, HiNounou has designed a comprehensive healthcare solution for Seniors.

汇集了四个国家及四项诺贝尔奖获奖医院的十二年研究结果，诺童为老年人设计了一套全面的养老方案。



Home Healthcare Kit  
智能健康套件



Seniors' Insurance  
健康保险



NouNou Robot  
NouNou智能健康伴侣



Health Data Platform  
智能健康数据管理平台



Home Healthcare Kit  
智能健康套件



NouNou Robot  
NouNou智能健康伴侣

COMING SOON!

5 Patents Pending  
1 Design, 2 Technical,  
2 Breakthrough Innovation

拥有五项专利，其中：  
一种设计专利，  
两种技术专利，  
两项创新专利。



The **Home Healthcare Kit** includes **Connected Medical Devices** for regular biomarker monitoring, a **DNA Genomic Test** specially formulated for chronic disease risk identification and a **Senior-friendly smart phone** with the **HiNounou App** pre-installed. The app is linked to the **Caregivers' Webapp** designed to help Seniors and their families help keep regular track of their health.

居家养老服务包，包含了多项常规健康检测设备、一个专门用于检测潜在慢性疾病的DNA基因测试套餐，以及一台预安装了诺童智能应用的老年人专用智能手机。我们的应用程序与Caregivers网站应用关联，这是一家专门帮助老年人及其家属了解家人健康状况的专业网站。



China's first dedicated, affordable **Senior's insurance** and a **24/7 tele-consultation hotline** with medical professionals by AXA and PingAn.

我们与安盛和中国平安保险公司合作，首家在中国推出专注于老年人健康的保险服务，并提供全年无休24小时与专业医师远程咨询热线服务。



The AI enhanced **NouNou Companion Robot** facilitates health management and enhanced social interaction. [5 patents pending].

**HiNounou智能机器人伴侣**，拥有健康管理功能及社交互动强化功能。（获得了五项国家专利）



An Intelligent **Health Data Platform** that securely stores and shares data via blockchain.

智能健康数据管理平台，运用区块链技术储存及分享数据，并保证个人信息安全及私密性。

Our Partners 我们的合作伙伴



For more information, get in touch with us!  
更多信息请与我们联系：  
[www.hinounou.com](http://www.hinounou.com)  
[hello@hinounou.com](mailto:hello@hinounou.com)  
400-700-6676



FOLLOW US ON WECHAT  
在微信关注我们